
 

 

Styrets Årsberetning Sirdal Næringsforening 2023 
 

Styret har bestått av: Gunn Siri Ousdal, Lars Kåre Skeie, Mads Hompland, Thomas Hukkelås, 

Anniken Gaden Birkeland (nestleder), og Inge Oliversen (styreleder)  

Vara: Roy Hegre, Perny Haugen, Øystein Tjørhom, Kenneth Omlie, Åge Haugen 

 

Styret i SNF har i perioden etter fjorårets generalforsamling hatt 6 møter på følgende datoer: 

2023: 29.mars, 2. mai, 8. august, 12. september 2.oktober, 28. november 

2024: 30.januar, 13.februar 0g 20. mars. 

 

Pr. 31.des 2023 hadde SNF 93 medlemmer en økning på ett medlem siden forrige årsskifte. 

 

Styret tiltrådte med fin blanding av kontinuitet og nytekning som dannet grunnlag for et godt 

styrearbeid. Styret ble raskt enige om arbeidsform og ansvarsfordeling og pekte ut hovedprioriteringer 

for styrets arbeid.  Målet var å øke medlemsaktiviteten og styrke samhandlingen til beste for 

næringslivet i Sirdal. Styret igangsatte nokså umiddelbart en prosess for å utarbeide et strategi notat 

som kan være en veileder for prioriteringen i det videre arbeid.  

 

Et av de første områder styret måtte se på, var SNF sin egen økonomi som utviklet seg svært negativt. 

Det budsjetterte underskuddet på over kr 100.000,- hadde ikke med seg inntektsbortfall i forbindelse 

med bannere og Energifestivalen. Utviklingen pekte mot et underskudd for 2023 på over 200.000 og 

styret måtte ta raske grep. Inntektene ble økt ved å hente inn sponsorer som har interesser i Sirdal, 

selv om de ikke har kontor her.  Kostnadene ble kraftig redusert ved reforhandling av avtalen knyttet 

til bannerne og reduksjon i arbeidet med sosiale medier og nettsider.  Administrasjon og 

sekretariatsfunksjon sammen med andre koordineringsoppgaver ble fordelt på styrets medlemmer 

«på dugnad».  Medlemsaktiviteten ble økt, men det ble lagt inn en deltakeravgift for å bidra til 

finansieringen av disse møtene. Selv om året under ett nå viser et underskudd på ca kr 40.000,- er 

styret av den oppfatning at økonomien nå er under kontroll. 

 

SNF har tidligere gått til innkjøp av ca 25 svarte bannere som kan henges opp på stolpene for å ønske 

veifarende velkommen til Sirdal. Disse har i flere år blitt hengt opp før sommersesongen, også i 2023. 

Medlemmer har påpekt at flere og mer fargerike bannere kunne være aktuelt. Styret konstaterte at 

opphenging og nedtaking var svært kostbart og kjøp av nye bannere ble vurdert som uaktuelt av 

økonomiske årsaker. Avtalen med leverandøren som har hengt opp bannerne ble reforhandlet og 

avsluttet. 

 

Basert på tilbakemeldinger fra medlemmer som etterlyste mer relevante aktiviteter, vedtok styret å 

tilrettelegge for flere fysiske møteplasser medlemmene. Sirdalseminar ble etablert som en overskrift 

for møter hvor vi gjennom innlegg og diskusjon kunne får inspirasjon og informasjon om relevante 

tema. Første Sirdalseminar ble avholdt på Fidjeland i juni 2023 og tok for seg planene for 

vindkraftutbygginger i Sirdal. I stedet for medieomtale kunne vi her få informasjon direkte fra 

selskapene bak planene og aktører med motforestillinger.  Vindkraftdiskusjonen pågår fortsatt og vil 

aktualiseres i 2024 når selskapene sender sine planer til politisk behandling.  

 



 

 

 

SNF hadde påtatt seg ansvar for gjennomføringen av Energifestivalen i juni 2023. Kort tid før 

Energifestivalen gikk av stabelen ble det klart at SNF sin søknad om støtte ikke ble innvilget.  Det 

var allerede engasjert prosjektleder som hadde laget gode planer for arrangementet. Styret besluttet 

likevel å gjennomføre Energifestivalen, men prosjektgruppen fikk samtidig i oppgave å øke 

sponsorinntektene og redusere kostnadene. Dette fikk de til og Energifestivalen ble et vellykket 

arrangement som samlet mange, selv om avslutningen ble noe preget av regnbyger. I ettertid bevilget 

kommunen kr 30.000,- til delvis dekning av underskuddet. 

 

I samarbeid med Sirdal Kommune fikk vi også arrangert en valgdebatt «Hvem skal styre Sirdal» for 

å kunne høre partienes standpunkter. Folkemøtet samlet stor oppslutning i Tonstad Kulturhus og fikk 

god tilbakemelding. Et Sirdalseminaret med tema næringsutvikling ble avholdt på Tonstadli i 

november. Her fikk vi belyst næringsmuligheter innenfor landbruk og offentlige anskaffelser. 

Erfaringer fra lokal utvikling i Randaberg og historien om teamet bak hotellutviklingen på Utsikten 

ble en inspirasjon for mange. 

 

Like før jul ble Tiltaksplanen for Villrein presentert og oversendt Klima og Miljødepartementet 

(KMD). Planen viste seg å være svært omfattende med flere begrensninger og kontroversielle tiltak. 

SNF inviterte prosjektledelsen hos Statsforvalteren i Agder til å presentere planen på et Sirdalseminar 

i februar -24. Statssekretær fra KMD ville orientere om den videre prosess, men ble dessverre 

sykemeldt. På møtet fikk vi presentert flere innlegg med kommentarer og innvendinger fra lokalt hold. 

Det synes åpenbart at SNF må engasjere seg videre i arbeidet med å påvirke den endelige 

Tiltaksplanen. 

 

Det er grunn til å være godt fornøyd med hjemmesiden som gir god informasjon om 

næringsforeningen og dens medlemsbedrifter. Informasjonen er dog noe statisk og det kunne vært 

ønskelig med en fortsatt utvikling og løpende oppdateringer. Av økonomiske årsaker valgte styret å 

nedprioritere dette arbeidet sammen. I stedet for kommunikasjon via Facebook og andre sosiale media, 

har styret prioritert kvartalsvise informasjonsbrev og dialog på medlemsmøtene. Der ønskelig å 

forbedre dette etter hvert.  

 

Styret har styrket dialogen med kommunens politiske ledelse og næringssjef. Det har vært avholdt 

flere dialogmøter for å ta opp viktige saker.  Det er etablert en god plattform for å utvikle samarbeidet 

med kommunen for å markedsføre Sirdal som en god vertskommune for både næringsliv og 

innbyggere. Det gjenstår fortsatt noe arbeid med å konkretisere tiltak og samhandling på områder der 

partene har felles interesser. Styret har fulgt opp SNF sitt høringsinnspill angående revideringen av 

kriteriene for konsesjonskraft, men ikke fått politisk aksept for vårt forslag om å inkludere alle 

medlemmer i tariffen.  SNF har også hatt god dialog med kommunens flyktningkonsulent og forsøkt 

å bidra til integrering av ukrainske flyktninger i Sirdal.  Flere av medlemsbedriftene har stilt opp og 

bidratt til at noen av flyktningene har fått språktrening og praksisplasser. 

 

  



 

 

 

Det har vært god kontakt med den nystiftede Lister Næringsforening. De har bidratt med 

erfaringsoverføring og stilt opp på våre Sirdalsseminar. SNF sine medlemmer kan delta på deres 

arrangement og har tilgang til Lister Næringsforening sine digitale møter.  

 

Oppsummert er styret tilfreds med de aktiviteter som foreningen har gjennomført i foregående år. 

Oppmøtet på Sirdalseminarene et svært godt og en indikator på at tema som belyses er relevante. 

Styret mottar og setter pris på mange konstruktive tilbakemeldinger og støtte fra aktive medlemmer. 

Vi håper at de prioriteringer og tiltak som er gjort bidrar til å styrke samarbeid og samhandling for 

næringsutviklingen i Sirdal.  

 

 

 

 

Sirdal 20. mars 2024 

 

____________________ _____________________ ____________________ 

Inge Oliversen  Anniken Gaden Birkeland Thomas Hukkelås 

Styreleder   Nestleder   Styremedlem 

 

 

____________________ ______________________ ____________________  

Gunn Siri Ousdal  Mads Hompland  Lars Kåre Skeie              

Styremedlem   Styremedlem   Styremedlem          


